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ZAPISNIK 

SA 20. SJEDNICE SPORTSKOG ODBORA HMS-a 
 

Održane u četvrtak 26.01.2012. godine sa početkom u 16.15 sati u prostorijama 
Automotodroma Grobnik – Soboli 55, Čavle. 
 
Nazočni: Igor Eškinja, predsjednik SO; Dean Grbac, predsjednik komisije za CMU; Veljko 
Žveglić, predsjednik komisije za OMU; Antun Karas, predsjednik komisije za MX; M. Pernar, 
predsjednik komisije za SX; Ivan Bertović, predsjednik komisije za TR i SM; Emil Jurada, 
predsjednik komisije za EN; Igor Glavaš, za Q komisiju; Danijel Hatežić, predsjednik komisije 
za SK; Marijan Lučić; predsjednik komisije za tehniku, Damir Cvjetičanin, predsjednik 
komisije za suce 
 
Odsutni: Sandra Percač, predsjednik komisije za SY (opravdala izostanak); Ivica Balagović, 
predsjednik komisije za zdravstvo; Mirko Ničić, predsjednik komisije za FMX; Zlatko Matas, 
obavijestio  e-mailom da je na 19. sj. SO dao ostavku 
 
Ostali: g. Marijan Papić, g. Jadranko  Dika, gđa Renata Suchy, gđa Isabella Popović 
 
Započeto u 16.15 h 
 
Gosp. Marijan Papić je pozdravio nazočne i izvjestio da nadležna tijela još nisu izdala niti 
jedno pozitivno rješenje vezano uz održavanje dviju izvanrednih izbornih skupština te se ova 
sjednica saziva da bi se aktivnosti koje se odnose na športaše i športsku sezonu i u interesu 
su športa, mogle odvijati. 
Gosp. Eškinja je pozdravio sve kao još uvijek aktualni predsjednik ŠO, naveo isto tako da 
treba krenuti u novu športsku sezonu. Podsjetio je da Športski motociklistički pravilnik (ŠMP) 
donosi i ovjerava Upravni odbor, te se on stoga ne može mijenjati. Pročitao je članke iz ŠMP-
a koji se odnose na djelovanje ŠO, te da bi njegovi članovi trebali biti suci specijalisti. Isto 
tako je svratio pažnju na dug prema Svjetskoj moto federaciji FIM-i i nemogućnosti dobivanja 
usluga od iste (sudačke, vozačke licence), a koji je proizašao radi neplaćanja upisa u 
kalendar natjecanja SK Unia. Budući predsjednik i Upravni odbor trebali bi dobro razmisliti o 
načinu kako to ubuduće spriječiti, davanjem pologa ili zadužnica, da ne bi bio blokiran rad 
Saveza. Obavijestio je sve da će se sjednica snimati. 
 
Gosp. Eškinja predložio je slijedeći 
 
DNEVNI RED: 
 

1) Usvajanje Dnevnog reda 
2) Usvajanje Zapisnika s 19. sjednice  Š.O. održne 06.12.2011. na Grobniku 
- prilog: Zapisnik 
3) Usvajanje Pravilnika - Dodatka po disciplinama za 2012. 
4) Usvajanje Kalendara po disciplinama  za 2012. 

      5)   Obavijest o Članarinama i pristojbama HMS-a za 2012.  
6.)  Zahtjevi za izdavanje vozačkih licenci 2012. 
      - osiguranje vozača prema odluci  UO sa 25 sj. održane 22.02.2011. 

 
AD.1. Usvajanje Dnevnog reda 
Gosp. Bertović predlaže da se doda za 3. točku dnevnog reda Izmjene i dopune  Športskog 
motociklističkog pravilnik – usklađenje i kao zadnja točka razno. 
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Jednoglasno se prihvaćaju dopune s time  da točka izmjene  ŠMP-a može biti prijedlog, jer 
ŠMP ovjerava i donosi isključivo Upravni odbor. 
 
AD.2. Usvajanje zapisnika sa 19. sjednice ŠO održane 06.12.2011. 
Zapisnik je jednoglasno usvojen i zaključeno je da je bolje kad se Zapisnik odmah objavi, a  
kako je postupljeno u slučaju prošle sjednice, da bi se moglo odmah pristupiti realizaciji 
zaključaka. 
 
AD.3. Izmjene ŠMP-a – usklađenje 
Gosp. Eškinja: sve izmjene ŠMP-a mogu biti samo predložene. Gosp. Bertović predlaže 
nekoliko izmjena za koje, dodaje,  neće imati utjecaj na Dodatke pravilnika za ovu sezonu. 
Po kraćoj raspravi jednoglasno se donosi da se daju slijedeći prijedlozi za prijedlog izmjena 
ŠMP-a: 
3.1. u članku 8. dodaje se petnaesta disciplina, utrke ubrzanja i ta disciplina bila bi dio 
odbora za cestovne sportove, te se u slijedećim člancima koji se odnose na to unose 
odgovarajući promjene. 
3.2.  u članku 25.  – upisnina za međunarodne utrke ostaje po starom, dok se za domaća 
natjecanja ne primjenjuje povećana upisnina u kalendar ukoliko dotična disciplina donese 
takvu odluku. 
3.3. u članku 67. broj vozača u timu određuje svaka disciplina, briše se da ih nikako može biti 
više od tri. 
3.4. vezano uz članak 79. i članke o sucima, vozač ne može na istom natjecanju i u istoj 
disciplini obnašati i sudačku dužnost, točnu formulaciju treba dostaviti u roku od 7 dana, ali 
suština je jasna. 
 
AD.4. Usvajanje Dodataka po disciplinama za 2012. godinu 
Po kraćoj raspravi jednoglasno je usvojeno: 
4.1. najkasnije do petka 10. veljače predsjednici pojedinih komisija, odnosno predsjednici 
odbora za pojedine športove u disciplinama gdje nema predsjednika trebaju dostaviti u 
tajništvo potpisane / ovjerene dodatke za sezonu 2012. te će  po suglasnosti dosadašnjeg 
predsjednika ŠO  biti objavljeni na službenoj web stranici HMS-a. 
 
AD.5. Usvajanje kalendara po disciplinama za 2012. 
Jednoglasno je doneseno da se isti rokovi kao i za Dodatke odnose i na kalendare. 
Kalendare treba objaviti sa što više podataka, u slučaju da se ne zna organizator ili točan 
termin tako da vozači imaju što više infromacija, ali u svakom slučaju trebaju biti što stvarniji. 
 
AD.6. Obavijest i Članarinama i pristojbama HMS-a za 2012. 
Članarine i prostojbe ostaju iste kao i u 2011. godini. 
Godišnju članarinu treba platiti do 29.02.2012. da se ne izgubi članstvo u HMS-u kako je 
predviđeno Statutom. 
Prijedlog je da se razmotri plaćanje ponovne upisnine u HMS ukoliko klub ne plati godišnju 
članarinu na vrijeme, kako je bilo nekada, jer su tu povrijeđeni klubovi koji na vrijeme 
ispunjavaju svoje obveze. 
Vezano uz osiguranje, jednoglasno je doneseno da tajništvo HMS-a postavi upit 
osiguravatelju vezan za bolničko liječenje i repatriaciju za vozače koji imaju stranu putovnicu, 
a licencu HMS-a. 
 
Gosp. Cvjetičanin je, vezano uz suce, obavijestio da će biti nekoliko izmjena u pravilniku 
vezano da samo suci sa specijalističkim licencama mogu biti u žiriju, da delegat na 
natjecanju prije brifinga treba pregledati i izvjestiti o sucima koji rade na utrci. 
S predsjednicima komisija će formirati prijedloge delegata za pojedina natjecanja i to će se 
obajviti na web stranici. Organizirat će se i rifrešinzi za suce specijaliste i neće moći nitko  
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raditi na utrkama ukoliko nije prisustvovao rifrešingu. Na Grobniku će biti organiziran seminar 
za tehničare. Obavljanje sudačke dužnosti na utrkama postaje sve delikatniji i zahtjevniji 
posao. 
 
Gosp. Eškinja obavještava da je u FIM uvedena Superlicenca, direktori utrka za SP u većini 
disciplina moraju imati položenu superlicencu, seminar se održava jednom godišnje. Popis 
svih FIM seminara dostupan je web stranici FIM, na naslovnici pod seminari. 
 
Gosp. Lučić obavještava da će se napraviti prijevod pravilnika za klasu Moto 3. 
 
AD.7. Zahtjevi za izdavanje vozačkih licenci 2012. 
Zahtjevi za vozačke licence ostaju isti, mijenja se samo godina za koju se traži. 
 
 
AD.8. Razno 
Gosp. Cvjetičanin izražava želju gđice Andreje Turniški da se uključi u rad XC komisije. Zbog 
situacije ne mogu se vršiti imenovanja, ali pohvalno je da se mladi  novi članovi koji žele 
raditi uključuju u rad komisija, te se o tome treba razgovarat s g. Bertovićem. 
Gosp. Bertović obavještava da zahvaljujući gosp. Diki ima ponuda  za monoguma kup u SM 
koji bi uštedio sredstva vozačima  za gume za utrke. Prijedlog bi trebalo u potpunosti 
pripremiti za davanje na ovjeru budućem UO. Gosp. Grbac svraća pažnju da bi prijedlog 
trebao sadržavati i potpise svih vozača kao i vidjeti kako će se iz međunarodnih natjecanja 
raditi rezultati za PH. 
Vezano uz upit g. Bertovića poslan oko 8.1. e-mailom u kojem je tražio odgovor za uvjete 
proglašenja te Noć prvaka, gosp. Papić obavještava da Savez osigurava pehare, Noć prvaka 
bila je u isključivoj domeni organizacije predsjednika i UO koji je to rješavao preko 
sponzorstva. Gosp. Žveglić obavještava da je razgovarao sa karlovačkim klubom i da će 
imati odgovor da li bi to moglo biti kod njih, gosp. Grbac zahtjeva da se propišu uvjeti za 
organizaciju proglašenja, a do sada je dobivao prijave za podjelu nagrada. Gosp. Jurada 
iznosi da osjeća odgovornost ispred discipline da se podjele nagrade, te da je dobro da su 
osigurani pehari. Gosp. Karas naglašava da je bilo dugo vremena nepisano pravilo da 
predsjednik komisije o tome skrbi i da to je to obično preuzimao klub koji ima prvake, a 
ukoliko nije bio u mogućnosti, netko drugi i nikada to nije bilo loše i ispod nivoa organizirano.  
To ne treba uvijek biti sa domjenkom, a i u Savezu postoji dvorana gdje se to može učiniti. 
Gosp . Žveglić naglašava da se nagrade moraju podijeliti vozačima.   
Gosp. Eškinja obavještava o dopisu od MCK Jaska, te se temeljem tog dopisa od 
21.02.2012.?? (zaprimljen u Savezu 26.01.2012.) donosi zaključak da je ŠO poštivao i 
prihvatio odluku Vijeća športske arbitraže HOO-a te po njoj postupio. Zaključak je bio da se 
da Upravnom odboru podrška u raščišćavanju odnosa unutar Saveza. 
Gosp. Jurada pita oko upisa u kalendar natjecanja utrke u Šibeniku, a obavješten je da je g. 
Rogulić kažnjen od strane disciplinskog suca. Gosp. Eškinja obavještava da je to stvar UO. 
Gosp. Eškinja je molio da se svi dobiveni zadaci što prije riješe i da se olakša rad budućem 
vodstvu Saveza. 
 
Ovo je skraćeni zapisnik, postoji tonski zapis cijele sjednice pohranjen u tajništvu HMS-a. 
Zapisnik s ovog SO postaje važeći 7 dana nakon što ga prime članovi ŠO i na njega nemaju 
primjedbi. 
Završeno u 17.30 sati. 
 
 
Zapisnik sastavila                                                                      Predsjednik SO: 
 
Renata Suchy             Igor Eškinja 


